

Dagsorden bestyrelsesmøde Nappedam Vinterbadere

Dato: 2025.06.19

Sted: Vestre Fasanvej 53, 8410 Rønde

Tid klokken 18.00 – 21.00

Bestyrelsesmedlemmer:

Jeanette Carlsen tlf.: 50927188, jeanettecarlsen71@gmail.com

Preben Würtz tlf.: 22899061, wurtzpreben@gmail.com

Sofie Vistoft tlf.: 23261352, sofie@helgenaes.com

Irene Damkjær tlf.: 51505241, itdamkjaer@gmail.com

Jens Damkjær tlf.: 40834193, jensdamkjaer@gmail.com

Suppleant

Jakob Brandt tlf.: 28899868, jb@okologi.dk

Mødeleder: Jens Damkjær

Referent: Jakob Brandt

Jeanette Carlsen deltog ikke i mødet

Dagsorden

D (drøftelse). F (forslag). B (beslutning) O (orientering)

Punkt	Indhold	Referat
1	Vi indleder med at spise sammen en halv time. Her snakker vi løst og fast men behandler ikke dagsordenspunkter. Irene og Jens laver. PS! Vi har fået 3 flasker rose – så, kom gående eller aftal kørsel 😊	Tak til vinterbaderne Anne, Annelise og Susanne fra Hadsten, som igen i år har valgt at donere tre flasker rosévin til bestyrelsen. De skabte ekstra god stemning ved dagens bestyrelsesmøde. 😊
2	Godkendelse af dagsorden, herunder valg af referent v. Jens B	Dagsorden godkendt
3	Opfølgning på referat fra sidst O	
4	Nyt fra kassereren v. Sofie herunder: O/D/B a) Antal medlemmer O b) Status økonomi O c) Er der noget vi skal gøre anderledes vedr. økonomien næste sæson? d) Er der noget, vi skal have forberedt vedr. økonomien inden et BS-møde efter sommerferien? e) Andet vedr. økonomi?	a) 487 b) Kassebeholdning 144.000. Alle regninger er betalt. c) Det tager vi stilling til, når vi har et overblik over, hvad foreningens penge er brugt til. d) Sofie laver status over, hvordan foreningens udgifter fordeler sig, så vi får et samlet overblik på næste møde. e) Drøftes videre på næste møde.
5	Nyt fra bookningsansvarlig v. Sofie og Irene herunder: D/B a) Opfølgning på muligheder for at lave statistik D	a) Punktet er udskudt til næste møde, hvor Sofie og Irene vil præsentere en statistik, som kan danne grundlag for en videre drøftelse af åbningstider m.m.

	På sidste møde aftalte vi at laver statistik på hele sæsonen efter sæsonafslutning. Hvornår er saunaen mest og mindst brugt på ugebasis og hen over sæsonen. Vi bruger data til at planlægge åbnings-tider til næste års sæson.	
6	Nyt fra saunaansvarlig v. Preben og Sofie D/B a) Evaluering af optagning af sauna d. 11. maj kl. 11. D b) Vi har aftalt at etablere Sms-tænding af den lille sauna i næste sæson. Hvad skal forberedes? c) Opfølgning på tjek af selv-tændsauna d) Hvem opsætter nyt termometer og erstatter defekt timeglas?	a) Optagning af sauna forløb rigtig godt. Mange gav en hånd med, men de meldte sig sent til. Vi skal blive bedre til at nudge medlemmerne til at tjekke hjemmesiden, så vi får de ekstra hænder, som vi har behov for til diverse aktiviteter. b) Sofie kontakter Troels fra Syddjurs EL 24. september, så der er styr på SMS-tænding i god tid inden sæsonåbningen 1. oktober, hvor der er standerhejsning kl. 18 c) Drøfter videre på næste møde d) Jens er på opgaven. e) Ejner Hem og Preben giver træværket i den store sauna en tur med slibemaskinen, inden næste sæson.
7	Nyt fra Web og SoMe v. Jakob, Sofie, Irene herunder D/B a) Opfølgning på engelsk velkomstsiden på hjemmesiden b) Aftale om revidering af hjemmesiden inden sæsonstart. c) Vi gennemgår vores kommunikationsveje på dette møde. Er der noget vi skal ændre?	a) Irene har oversat velkomstsiden til engelsk, og opsætter QR-koder med link til både dansk og engelsk tekst i omklædningsrummet forud for den nye sæson. b) Web-gruppen holder møde 22. juni kl. 10 hos Sofie for at give hjemmesiden et eftersyn. c) Alle kan tilgå hjemmesiden og den skal fungere som foreningens hovedkommunikationskanal. Det betyder, at vi skal bruge hjemmesiden til at oplyse om diverse arrangementer og oprette en aktivitetskalender, som vi evt. kan linke til fra Facebook. Laver eftersyn af velkomstmail inden næste møde.
8	Nyt fra Arrangementsudvalget v. Jeanette og Preben herunder a) Evaluering af afslutning af sæsonen d. 30. april klokken 18.00. Besked om afslutning blev sendt ud på mail til alle medlemmer. D b) Prøvedyp ved sæsonstart D	a) Afslutning var velbesøgt og det fungerede perfekt med grill, pølser og formandssang på molen. Fuldmånedyb er også en succes, men vi skal blive bedre til at involvere flere medlemmer i at arrangere aftenerne.

	c) Tanker om sæsonstart D d) Andet?	b) Jeanette er tovholder. Skal i kalenderen fra sæsonstarten. c) Standerhejsning onsdag 1. oktober d) Saunavognen køres på molen i god tid inden sæsonåbning, så vi kan bruge den sidste weekend i september til at gøre den helt klar til sæsonen.
9	Nyt fra formanden v. Jens herunder: O/D/F a) Jens har aftalt møde med Julie Rohde Birk forstander Kalø Økologisk Landbrugsskole vedr. information til særligt engelsktalende højskoleelever efter sommerferien. b) Opfølgning på evaluering af hvordan det er gået med vinterens badesæson 2024/2025. Se referatet fra sidste møde. c) Opfølgning på mødet med bådelaug et herunder de første tanker om møder om fremtiden. d) Udblik til vinterbasesæsonen 2025/2026. Er der noget vi skal have gjort inden sommerferien? e) Første planlægning af GF d. 11. september f) Aftale om kommende BS-møder og GF	a) Gennemgået b) Det har været en fantastisk sæson med glade medlemmer og højt humør omkring ovnen c) Der er behov for en dybere snak om foreningens værdigrundlag og ønsker for fremtiden, før det næste møde med bådelaug et. d) Der er styr på sagerne e) Tages op på næste møde f) Næste bestyrelsesmøde 10. august kl. 15-21
10	Punkter til nyhedsbrev	Referat
11	Evt.	
12		
13		
14		
15		